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BUURTENTREE 
Tekst en foto’s: Theo Arts 
 

De redactie ontving een uitnodiging van de sponsor 

van dit blad om de opening van de BuurtEntree mee 

te komen vieren. Maar wat is een BuurtEntree? Vol-

gens Stadgenoot is het een ruimte voor iedereen in de 

buurt. Een openbare huiskamer voor alle buurtbewo-

ners. Een plek waar mensen elkaar kunnen ontmoeten 

en waar buurtbewoners met elkaar allerlei activiteiten 

organiseren. Voor de buurt en met de buurt. De 

nieuwe huismeester van Stadgenoot, Huseyin Esigil 

(tel. 06 2505 4133), zal er regelmatig aanwezig zijn. 

Nieuwsgierig gemaakt door deze uitleg toog de re-

dactie vrijdag 15 januari naar Holendrechtplein nr.3. 

 

Om half vier, de aanvang van de feestelijkheden, was 

het al zo druk in de BuurtEntree dat alleen doorlopen 

naar achteren enige ruimte bood. Ondanks de drukte 

was toch te zien dat de ruimte er modern bij stond en 

warm is ingericht met gezellige zitjes, een grote leesta-

fel en drankautomaten van een bekend koffiemerk. 

Helemaal achterin zijn de toiletten, ook voor invali-

den. Wat opvalt is dat er achterin een afsluitbare 

ruimte is gecreëerd, waar een afdeling van Zorg en 

Welzijn zijn klanten op een gepaste wijze te woord 

kan staan. Hier kunt u terecht voor informatie en ad-

vies over thuiszorg, welzijnsvoorzieningen, vervoer 

voor ouderen en gehandicapten, wonen met zorg, 

mantelzorg, vrijwilligerswerk enz. enz. Kortom, de 

BuurtEntree ziet er goed en gezellig uit en zal zeker 

een aanwinst in onze buurt zijn. Onder het genot van 

een hapje en 

drankje, in rui-

me mate ver-

strekt, opende 

de heer Frank  

Bijdenijk, be-

stuurslid van 

Stadgenoot, met 

een toespraak de 

BuurtEntree.  

 
Hij legde uit wat de bedoeling van Stadgenoot is om 

dit soort ruimten aan te bieden aan zijn bewoners. 

Niet alleen Holendrecht heeft een BuurtEntree maar 

op vijf verschillende plaatsen  in Amsterdam West is 

dit al een beproefd gebeuren. Binnenkort worden ook 

in Slotermeer en Geuzenveld BuurtEntree’s geopend. 

 

Na deze officiële opening kwam de heer H. Verzijl, 

lid van het dagelijks bestuur van Stadsdeel Zuidoost, 

aan het woord. Hij sprak zijn waardering uit voor het 

initiatief van Stadgenoot om in het zieltogende win-

kelcentrum een ruimte te openen die ten goede komt 

aan het sociale leven in Holendrecht. Als laatste spre-

ker was het de voorzitter van de winkeliersvereni-

ging, de heer Jos Honselaar, die zei blij te zijn met z’n 

nieuwe buur en hij sprak de hoop uit dat met de 

komst van de nieuwe huurder een begin van de ver-

nieuwing zal worden ingezet. Dat de komst van de 

nieuwe huurder door zijn collega’s wordt gewaar-

deerd bewees het naast gelegen Chinese restaurant, 

dat alle aanwezigen trakteerde op een lekker soepje. 

 

Het bleef nog lang onrustig in de BuurtEntree, maar 

gezellig was het wel. Vanaf 1 maart is het de bedoe-

ling, als er genoeg vrijwilligers zijn, de BuurtEntree 

iedere werkdag te openen tussen 08.30 uur en 16.30 

uur. Het loket Zorg en Samenleven in de BuurtEntree 

is open op iedere dinsdag van 09.00 tot 13.00 uur. 

Gratis krant voor en door de bewoners van de w ijk Holendrecht  

De heren Bijdenijk, Honselaar en Verzijl in beeld 
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V.O.G. VOOR OUDEREN 
Emmy Langeweg 

 
De Vereniging Ouderen Gaasperdam is al jaren actief 

voor ouderen uit Gaasperdam. Sinds september 2009 

is er een nieuw bestuur aangetreden en wij proberen 

nu de vereniging nieuw leven in te blazen. Dit doen 

wij ondermeer door het promoten van onze vereni-

ging en de clubs.  
 

Misschien kent u het gebouw 

wel, waar wij zitten. De ingang is 

schuin tegenover de ingang van 

apotheek en huisartsenpost. Er zijn 

verschillende clubs die aantrekkelijke activiteiten 

bieden. Denk aan de schaakvereniging, koersbal 

zangkoor of klaverjasvereniging, en nog veel meer. Bij 

al onze activiteiten zijn nieuwe leden vanaf 50 jaar 

welkom. Daarom is er sinds 20 januari een website 

waar iedereen met een internetverbinding informatie 

kan vinden over de diverse clubs en de activiteiten die 

hier plaats vinden. Een aantal leden is bijvoorbeeld 

het vorige jaar met de bus op stap geweest naar een 

orchideeënkwekerij en de foto’s daarvan zijn ook te 

zien op onze website. 

Wij hopen op veel nieuwe 

leden voor onze vereniging 

en de diverse groepen. 

Namens het bestuur graag 

tot ziens bij de Vereniging 

Ouderen Gaasperdam, 

Millingenhof 161,  

1106 KK Amsterdam  

telefoon: 020-697 2208,  

bij geen gehoor graag inspreken.  

Mail naar  v-o-g@live.nl    of kijk op de website met 

alle informatie:  http://www.v-o-g.nl 
 

 

PRAKTIJK GEOPEND 
Anne Troike 
 

Sinds kort heeft Anne Troike haar deuren geopend 

voor de eerste DofNA Praktijk in Amsterdam. En dan 

nog wel in Holendrecht: info@dofnapraktijk.nl 

DofNA betekent Discharge of Neural Aspects en is 

ontwikkeld door James en Gina van Weeren. Deze vrij 

nieuwe methode maakt het mogelijk, emotionele 

blokkades op een diep niveau op te sporen en blij-

vend te ontladen. Er kan op thema’s gewerkt worden 

als bijvoorbeeld vastlopen in de relatie, angsten, chro-

nische vermoeidheid, verslavingen of lichamelijke 

klachten. Ook kan DofNA gebruikt worden om meer 

doorstroming in het leven te verkrijgen, bijvoorbeeld 

de levensdroom maar niet kunnen manifesteren, fi-

nancieel er altijd krap voor staan, het gevoel steeds 

achter de feiten aan te lopen of door je agenda geleefd 

te worden. Het is een zeer effectieve methode, maar 

tegelijk ook een zachte, omdat oude trauma’s niet 

opnieuw herleefd hoeven te worden. 
 

In de loop van ons leven nemen wij vaak overtuigin-

gen aan. Deze overtuigingen verzelfstandigen zich 

vaak, waardoor ze ons beperken en er zich steeds 

herhalende levenssituaties ontstaan, zogenaamde 

vicieuze cirkels. De overtuigingen worden in de be-

handeling ontladen en zo kunnen ook de vicieuze 

cirkels doorbroken worden. Vaak zit de kern van een 

trauma niet in de cliënt zelf, maar bij één van zijn 

voorouders. Deze wordt dan, via het DNA, van gene-

ratie op generatie doorgegeven. Door de kern van het 

trauma bij de voorouder te ontladen lost dit ook bij de 

cliënt op. Er kan ook goed op kinderen en zelfs op 

dieren gewerkt worden. Er wordt altijd gestart met 

een basisbehandeling, waar de basisovertuigingen uit 

de eerste 20 levensjaren en verschillende vervuilingen 

verwijderd worden. Daarna kan gestart worden met 

de advanced behandelingen. Per item zijn er gemid-

deld drie advanced behandelingen nodig. 

 

Als je interesse hebt of meer wilt weten, kijk op 

www.dofnapraktijk.nl.  

DofNA Praktijk Anne Troike 

Mijehof 359, 020-3652981 

 

 

KINDERACTIVITEITEN 
Janke Bakkum 

 
Welzijnsorganisatie  

Swazoom organiseert voor 

kinderen van 6 tot 12 jaar 

regelmatig gratis activiteiten in activi-

teitencentrum Holendrecht.  

 

Maandag van 15.15 - 17.00 uur en 

woensdag van 14.00 - 16.00 uur is er Wise Kids. 

Maandag is er ook basketbal in de Mobiel Holen-

drecht van 15.30 - 17.30 uur. Woensdag is er 

Lunch&zo van 13.00 - 14.00 en Playground van 14.00 - 

16.00 uur. Vrijdag, tot slot, is er van 16.00 - 19.00 uur 

Swazoom Moves met sport en spel. Activiteiten-

centrum Holendrecht, Holendrechtplein 37,  

020-5696857. Meer informatie op www.swazoom.nl     
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VAN DE REDACTIE 
 

Vond u het ook zo mooi, die witte Kerst? Dat knisperen van de verse sneeuw onder uw schoenen. We hebben er 

van genoten. Alhoewel! Behalve in de maand december werd er vrijwel geen fietspad meer schoon gemaakt. Als 

fietser moest je het zelf maar uitzoeken. Ook bejaarden en mensen die slecht ter been zijn en aangewezen op trot-

toirs kwamen er slecht af deze winter. Er werd weinig sneeuw geruimd, zelfs de winkeliers lieten het voor hun 

deur afweten en de klant moest het maar uitzoeken. Vroeger stond in de Gemeente Verordening dat de bewoner 

de stoep voor z’n huis sneeuwvrij moest maken. Sinds het loslaten van deze regeling is het droef gesteld voor ou-

deren en invaliden. Het stadsdeel heeft wat dat betreft geen voorbeeldfunctie vervuld. Verder dan een mededeling 

dat het strooizout op was is men niet gekomen. Voetgangers, fietsers en brommers kunnen hierover meepraten.  

Zij moesten glibberen over voet- en fietspaden waar geen cent aandacht voor was. 

 

Op initiatief van de bewonersvereniging De Laagbouw heeft het stadsdeel in samenwerking met de politie een 

voorlichtingsavond georganiseerd over de beveiliging van huis en haard. Deze op 6 januari gehouden avond in 

Anand Joti mag vanwege het aantal bezoekers zeer geslaagd worden genoemd. Er werd gesproken door de politie 

hoe om te gaan met het beveiligen van je huis. Er was iemand die sprak over de technische beveiliging van je huis 

en er was een ex-inbreker die iets vertelde over de werkzaamheden en de methoden van een inbreker. Kortom, de 

bedoeling is uw huis zó goed te beveiligen, dat het in aanmerking kan komen voor het certificaat Politiekeurmerk 

Veilige Woning. Ook was er voorlichting over een nieuwe methode, om op onzichtbare wijze een DNA-merk aan 

uw dure spullen te geven. Het DNA is niet uitwisbaar en kan door de politie, door middel van ultraviolet stralen, 

zichtbaar gemaakt worden. Kortom een goed bericht in beveiligingsland. 

 

Volgens een woordvoerder is het momenteel rustig in en rond het winkelcentrum Holendrecht. De politie heeft 

het in de hand en het Stadsdeel en de eigenaar zijn samen bezig de leefbaarheid in en rond het winkelcentrum te 

verbeteren. Zo ziet u maar weer: met z’n allen zullen we er een mooi Holendrecht van maken.  

 

 

 

HET BUURVROUWEN- 

NETWERK GAASPERDAM 
Dini Dijkman 

 

Op 20 januari 2010 hield het kersverse buurvrouwen-

netwerk Gaasperdam een nieuwjaarsborrel. De op-

komst was hoog. Een onverwachte bezoekster was 

Elvira Sweet, die op eigen titel interesse toonde in het 

buurvrouwennetwerk. Het accent tijdens de bijeen-

komst lag op de gezelligheid. Er werd een korte te-

rugblik gegeven op het afgelopen jaar met een “buur-

vrouwenverwendag” in mei, het thema “kijken en 

proeven in elkaars keuken” in september en de 

“buurvrouwentalentenbeurs” in november. Ook werd 

een blik geworpen op de plannen voor de toekomst, 

plannen die bij de bezoeksters in de smaak vielen. 

   

De eerstvolgende activiteit is een “Buurvrouwen  

Lente High Tea” op zaterdagmiddag 3 april. 

Deze zal plaatst vinden in het nieuwe Community 

Center Gein. Op 8 mei is er een Buurvrouwenver-

wendag en de afsluiting van het eerste jaar buur-

vrouwennetwerk vind in juni plaats. 

 

Andere plannen die Buurvrouwennetwerk voor de 

toekomst wil uitwerken zijn: 
 

 welke behoefte leeft er bij de buurvrouwen naar 

aanleiding van de toverwensen, die zijn uitgespro-

ken op 9 mei 2009? 

 computervaardigheden vergroten 

 fietscursus 

 thema voor ouders met pubers 

 leesclub  

 opening buurvrouwenlounge 

 activiteiten voor jongere buurvrouwen 

 het inzetten van talenten en kwaliteiten van buur-

vrouwen 

 een ondernemersbeurs voor en met buurvrouwen 

 

Er is inmiddels een team van 14 buurvrouwen actief 

betrokken bij de organisatie en uitwerking van de 

plannen. Andere buurvrouwen melden zich met idee-

en die ze zouden willen presenteren op één van onze 

activiteiten. Wie meer wil weten, zelf ideeën wil pre-

senteren of wil deelnemen aan de activiteiten kan zich 

melden via buurvrouwennetwerk@gmail.com  

of telefoon 06 203 334 50. 
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DE BURGEMEESTER  

OP WERKBEZOEK 
Verslag van de bijeenkomst, Ria Kooistra 
 

Na al op 16 september 2009 poolshoogte te hebben 

genomen van de situatie in en rond het winkelcen-

trum Holendrecht was burgemeester Cohen op 19 

januari opnieuw hier om met de bewoners van ge-

dachten te wisselen. En ook om ons op de hoogte te 

stellen van wat er ondernomen is en zal worden om 

de onveiligheid in de buurt aan te pakken. 

 

Het was een rumoerige bijeenkomst in de grote zaal 

van De Drecht, u heeft er misschien ook op AT5 iets 

over gezien. Behalve de burgemeester was de politie-

top aanwezig en iemand van het Openbaar Ministerie, 

evenals mevrouw Sweet. De zaal was tjokvol, er wa-

ren heel veel bewoners op deze bijeenkomst afgeko-

men. Enkele beroepsmatig betrokkenen hebben een 

overzicht gegeven van waar zij op dit moment mee 

bezig zijn. Maar de meeste tijd werd gevuld met op-

merkingen en vragen van bezorgde en/of getergde 

bewoners en middenstanders. Op deze vragen werd 

wel antwoord gegeven, maar een echte discussie 

kwam niet goed van de grond door de strakke regie 

en de beperkte tijd die voor elke vragensteller be-

schikbaar was. Vooral mensen die zelf slachtoffer zijn 

geweest hadden niet het gevoel, dat hun woorden 

helemaal tot zijn recht kwamen. Het Openbaar Minis-

terie meldde, dat een aantal bekende criminele perso-

nen in hechtenis is genomen. Zij zijn dus van de straat 

totdat zij voor de rechter moeten verschijnen, maar de 

zaal geloofde daar niet zo in. Er waren ook een paar 

tegengeluiden te beluisteren, van buurtbewoners die 

besloten hebben de (hang)jongeren vriendelijk en 

beleefd tegemoet te treden en zich in ieder geval niet 

bang te laten maken. Hun ervaring was, dat de jeugd 

daar wel voor open staat, na verloop van tijd ook te-

rug gaat groeten, en dan in het algemeen wat minder 

agressief aanwezig is. Dat neemt niet weg dat de 

meeste mensen zich onprettig voelen als zij (zeker  

’s avonds) rond het winkelcentrum moeten zijn, of 

bijvoorbeeld willen pinnen bij de automaat. 

 

Op bladzijde 5 leest u wat, volgens mevrouw Els 

Verdonk, nu de stand van zaken is. We hopen dat 

Holendrecht op niet al te lange termijn weer een veili-

ge en prettige plek zal zijn om te wonen. De heer Co-

hen heeft beloofd, de ontwikkelingen in de buurt te 

blijven volgen en hier van de zomer zeker ook nog 

eens terug te komen. 

POLITIEK DEBAT over 

WONINGBOUW EN GROEN 
 

Tekst: Gerda Menkveld, foto: Winnie Meyer Ricard 
 

GaasperdamGroen heeft 18 februari 2010 een 

politiek debat georganiseerd in Gein in de aanloop 

naar de gemeenteverkiezingen. Zittende en aanko-

mende raadsleden van de deelraad ZO en de stad 

nemen deel aan het panel om hun meningen te uiten. 

Er ontstaat een levendig en spannend debat in een 

volle zaal. Later mag ook het publiek, bestaande uit 

ca. 70 bewoners uit vooral Gaasperdam, meedoen aan 

de discussies. Vooral de PvdA krijgt het moeilijk, 

hoewel de nieuwe fractieleider Marcel la Rose zijn 

best doet om aan te geven dat alles nog eens bekeken 

kan worden, dat nog niets zeker is. Het is duidelijk 

dat hij niet precies op de hoogte is wat zijn partij sa-

men met de VVD in de deelraad in juni 2009 besloten 

heeft over de nieuwe woningbouwlocaties. De huidi-

ge oppositiepartijen en ook de nieuwe partij Bijlmer 

Style hebben beloofd dat zij ook in de toekomst tegen 

bebouwing aan de zuidkant van de Gaasperplas zijn.  

 

Een ander 

onderwerp dat 

aan bod komt 

is het verlagen 

van de Gooi-

seweg en deze 

omvormen tot 

een stadsstraat. 

De partijen zijn 

verdeeld of dit het stadsdeel dichter bij de stad 

brengt. In de concept Structuurvisie 2040 van Am-

sterdam, waarop nu een ieder zijn mening mag geven, 

staat dit wel. Verder staat daarin dat een verlaagde 

Gooiseweg kansen biedt voor woningbouw tot en met 

de zuidkant van de Gaasperplas. Ook een deel van 

het Centraal Park met de Riethoek, nuts- en school-

tuin en kinderboerderij ’t Brinkie zou dan bebouwd 

worden. Een aantal van de nu aanwezige voorzienin-

gen kan naar het dak van de dan overkluisde Gaas-

perdammerweg verplaatst worden.  

 

Op de vraag van de gespreksleider geeft het publiek 

aan, te weten op welke partij ze gaat stemmen, name-

lijk dezelfde als vóór het debat. Enkele zwevende 

kiezers twijfelen echter nog steeds. Als u dit leest weet 

u de uitslag al van de verkiezing. Meer informatie: zie 

www.gaasperdamgroen.nl  en   www.dro.amsterdam.nl 

voor de nieuwe Structuurvisie van Amsterdam. 

Deel kerngroep GG tussen het publiek 
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GESPREK MET 

WETHOUDER 

ELS VERDONK 

 
Afdeling communicatie stadsdeel Zuidoost 

 

Burgemeester Cohen is nu twee keer langs geweest om te 

kijken hoe het hier gaat. Wat heeft u ‘m aan verbeterin-

gen kunnen laten zien?  

Het belangrijkste is dat stadsdeelbestuur, eigenaar van 

het winkelcentrum, woningcorporaties, ondernemers, 

gemeente Amsterdam en politie nu nauw samenwerken 

om de leefbaarheid in het gebied te verbeteren. Dit leidt 

tot een lange lijst met acties die we direct uitvoeren, zo-

als schilderen, graffiti verwijderen, de duivenoverlast 

oplossen en bewoners voorlichting geven vogels niet te 

voeren, omdat de duivenoverlast dan gewoon weer te-

rug komt. Het winkelcentrum krijgt een grote beurt en 

de passage wordt gesloopt zodat daar geen mensen meer 

kunnen rondhangen, er is meer verlichting bij de winkels 

langs het fietspad, de rommel achter het winkelcentrum 

is opgeruimd en de tegels zijn rechtgelegd. Verder zullen 

er in maart veiligheidscamera’s hangen en zullen de 

buurtveiligheidteams de veiligheid in de buurt verder 

vergroten. Jongeren krijgen extra aandacht op allerlei 

gebied en er wordt consequent gehandhaafd op over-

lastgevend gedrag. Het effect van die maatregelen is 

natuurlijk niet meteen te merken, soms moet je even 

geduld hebben, een langere adem hebben. En als Cohen 

van de zomer terugkomt, zal hij tevreden zijn met de 

 vooruitgang die geboekt is. 

 

 

 

 

Vorige keer zei u dat er eind 2009 een besluit genomen 

werd over de toekomst van het winkelcentrum. En? 

Dat besluit is nog niet genomen. Stadsdeel, de woning-

corporaties en de eigenaar van het winkelcentrum zijn 

bezig met een gezamenlijke aanpak voor het winkelcen-

trum en Holendrecht West. Voor de komende tien jaar 

wordt een overbruggingsplan opgesteld om het cen-

trumgebied te verbeteren. De maatschappelijke voorzie-

ningen en de openbare ruimte krijgen een impuls. Op 

deze manier worden de maatschappelijke voorzieningen 

aantrekkelijker en het gebied uitnodigend om in te ver-

blijven. En ondertussen knappen we het huidige winkel-

centrum en de omgeving gewoon verder op. 

 

U had zoveel mooie plannen voor Holendrecht. Staat u 

daar nog steeds achter? 

Holendrecht verdient een stevige investering in geld 

en aandacht. Verschillende soorten woningen in koop en 

huur, een forse ingreep in de openbare ruimte en een 

diversere samenstelling van de bevolking van Holen-

drecht zijn absoluut noodzakelijk om Holendrecht over 

30 jaar ook nog een aantrekkelijke woonomgeving te 

laten zijn. Er zijn in elk geval al een paar belangrijke 

stappen gezet zoals het opknappen van het station. Ho-

lendrecht is als regionaal OV punt op de kaart gezet. Ik 

vind het ongelofelijk spijtig dat we aan de oostkant van 

het station in de woonbuurt niet alvast de eerste spa in 

de grond hebben kunnen steken voor bijvoorbeeld de 

verlaging van de Holendrechtdreef om vervolgens het 

nieuwe winkelcentrum neer te kunnen zetten.  

 

Wat is uw wens voor Holendrecht? 

Dat de buurt in elk geval zulke betrokken en kritische 

bewoners blijft huisvesten. En dat er als we over vijf jaar 

de 3e Zuidoost Architectuurprijs organiseren een ge-

bouw uit Holendrecht bij de genomineerden zit. 

 

 

 

 

 

Spreekuur Loket Zorg en Samenle-

ven in Holendrecht 

 

Er zijn veel plannen voor Holendrecht 

en we hebben met veel bewoners ge-

praat over hun behoeftes en wensen 

voor de wijk. Eén van de dingen die 

daar uit kwam is dat het stadsdeel altijd 
letterlijk zo ver weg is. In onze plannen 

hebben we daar rekening mee gehou-

den. Ondertussen is er veel veranderd 

aan die plannen, vanwege de financiële 

crisis. Maar we hebben wel sinds afge-

lopen januari het Loket Zorg en Samen-

leven naar Holendrecht gebracht.  

 

Wat is Loket Zorg en Samenleven? 
Bij het Loket Zorg en Samenleven kunt 

u informatie en advies krijgen over veel 

verschillende onderwerpen. Heeft u 

bijvoorbeeld vragen over aanvullend 

vervoer of woonvoorzieningen? Of wilt 

u meer weten over vrijwilligerswerk? 

Verzorgt u een ziek familielid? Heeft u 

een familielid met een beperking of 

heeft u zelf een beperking? Komt u er 

niet meer uit met formulieren en tele-

foonnummers? De medewerkers beant-
woorden al uw vragen en wijzen u de 

kortste en makkelijkste weg naar de 

juiste organisatie. Ze kunnen u ook 

ondersteunen bij het indienen van een 

aanvraag voor een voorziening of een 

indicatie bij het Centrum Indicatiestel-

ling Zorg (CIZ).  

Maar ook voor informatie en advies 
over onder meer thuiszorg, welzijns-

voorzieningen, verpleeghuisverzorging 

en verpleging kunt u naar dit Loket. 

  

Sinds januari zit het Loket Zorg en 

Samenleven ook in de BuurtEntree in 

winkelcentrum Holendrecht. Elke dins-

dagochtend zijn we er voor u van 9.00 

tot 13.00 uur tijdens het inloop-

spreekuur. U kunt ons ook bellen op het 

telefonisch spreekuur: maandag tot en 

met vrijdag van 9.00 tot 12.00 uur, 

nummer 020 - 252 5777.  

 

Zo hebben we alvast een deel van het 

stadsdeel dichter bij Holendrecht 

kunnen brengen.  

We hopen u te zien in de BuurtEntree 
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TERUGKIJKEN EN 

VOORUITKIJKEN 
Hans Ackermans en Benno Knoops, buurtregisseurs 

 
Holendrecht stond in 2009 volop in de aandacht; 

veel media-aandacht en ook de burgemeester Cohen 

is in een half jaar tijd twee maal op bezoek geweest in 

Holendrecht. In Holendrecht West en dan voorname-

lijk op en rondom het Holendrechtplein was er een 

toename van “hang-overlast” van jongeren en overige 

criminaliteit waar te nemen. In Holendrecht Oost nam 

het aantal woninginbraken toe. 

 

Deze vervelende delicten hebben geleid tot diverse 

initiatieven. In juli 2009 is Holendrecht West aange-

wezen als veiligheidsrisicogebied, waarna veelvuldig 

preventief fouilleeracties hebben plaatsgevonden. Om 

de overlast van de jongeren aan te pakken is er in 

september 2009 een start gemaakt met de zogenaam-

de groepsaanpak. Dit is een integrale aanpak waarbij 

diverse instanties, zoals politie, DWI, Jeugdzorg, OM, 

justitie etc. de aanpak van de jongeren op elkaar af-

stemmen. Het stadsdeel heeft hierin de regierol. 

Daarbij wordt door de politie repressief opgetreden 

tegen de hangjongeren. Deze werkwijze zal in 2010 

gecontinueerd worden. De komst van toezichtcame-

ra’s rondom het winkelcentrum Holendrecht zal naar 

verwachting een positieve bijdrage hieraan leveren. 

Voor Holendrecht Oost zal de eerste helft van het jaar 

in het teken staan om de dalende lijn te bewerkstelli-

gen m.b.t. de inbraken. Hiervoor is onder regie van 

het Stadsdeel Zuidoost een project gestart om inbraak 

in woningen te bemoeilijken. De eerste bijeenkomst 

van de bewoners van de M-hofjes heeft reeds plaats-

gevonden en deze werd druk bezocht.  

 

Bij de opsporing van strafbare feiten blijft de infor-

matie van de burgers erg belangrijk. Uiteraard kunt u 

meldingen doorgeven via de politienummers 0900-

8844 (geen spoed) dan wel via 112 (spoed). Mocht u 

anoniem een melding willen doen dan kan dat via 

“meld misdaad anoniem 0800-7000”. Wij hopen dat u 

veelvuldig van bovenstaande mogelijkheden gebruik 

gaat maken om zo de criminaliteit aan te pakken en 

de buurt veiliger te maken. Uw hulp is onmisbaar! 

Ook ruzies in relationele sfeer en tussen buren kwa-

men vrij veel voor.  Deze zaken zullen in 2010 weder-

om aandacht krijgen, waarbij de instanties “Stichting 

Huiselijk Geweld”en buurtbemiddeling middels de 

aanpak “Beter Buren” een belangrijke rol spelen.  

De insteek voor het jaar 2010 is om Ho-

lendrecht uit de negatieve spiraal te halen 

en positief op de kaart te zetten. Uiteraard 

kunnen wij dit niet alleen en verwachten 

wij van alle inwoners van Holendrecht en van diverse 

andere instanties (bv. het Stadsdeel, de woningbouw-

coöperaties etc.) een bijdrage om zo de leefbaarheid 

en veiligheid van Holendrecht te vergroten. Wij kij-

ken, namens het gehele wijkteam Remmerdenplein, 

uit naar een prettige en positieve samenwerking! 
 

 

VERHUISBERICHTEN 
 

Het Vrijwilligers Steunpunt 
 

Op 1 december 2009 is het Vrijwilligerssteunpunt 

Zuidoost verhuisd naar lokaal 2.27 in het CEC ge-

bouw en krijgt het vrijwilligersteunpunt ook een 

nieuwe naam: Vrijwilligers Centrale Amsterdam Ves-

tiging Zuidoost, of korter: VCA Vestiging Zuidoost. 

Het nieuwe adres is: Cultureel Educatief Centrum, 

t.a.v. VCA Vestiging Zuidoost, Bijlmerdreef 1289, 1103 

TV Amsterdam. De website is: www.vca.nu/zuidoost 

en de mail-adressen zijn: zuidoost@vca.nu en voor de 

medewerkers: André Reeder: a.reeder@vca.nu,  

en Kim Radhakishun: k.radhakishun@vca.nu 

 

E-mails naar het oude adres zullen automatisch 

doorgestuurd worden naar het nieuwe adres. Sinds 25 

januari is het VCA vestiging Zuidoost weer helemaal 

open en kunnen er persoonlijke afspraken gemaakt 

worden. De medewerkers zijn mobiel te bereiken 

onder de nummers 06-39426592 of 06-39426593. 

De vaste telefoonnummers zijn 579 7930 en 579 7931.  

 

Stichting MaDi (Maatschappelijke 

Dienstverlening) 
 

Ook MaDi is verhuisd, en wel naar het pand op de 

kruising van de Karspeldreef en de Groesbeekdreef. 

Het nieuwe adres is Karspeldreef 1009, 1104 SE  Am-

sterdam. Het telefoonnummer is niet veranderd, en 

ook de tijden van de spreekuren zijn gelijk gebleven.  

 

Wanneer u met de bus naar MaDi zou willen, er is 

geen halte voor de deur, maar u moet uitstappen op 

de halte Kraaiennest of een halte verder. MaDi zit 

tussen twee haltes in, en de hoofdingang bevindt zich 

tegenover de torenflat Kralenbeek.  
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BEWONERSCOMMISSIE 
HOLENDRECHT NOORD 
(Stadgenoot) 
Eric van den Bosch 

 

Beste Medebewoners, 
 

Het jaar 2010 is net zo ijzig koud begonnen als 2009 is 

geëindigd. De kou was niet altijd prettig als je voor je 

werk, school of boodschappen naar buiten moest en 

we hopen dat u de sneeuw en de gladheid allemaal 

goed doorstaan heeft.  

 

De bewonerscommissie is de afgelopen maanden 

weer druk bezig geweest met het zoeken naar moge-

lijkheden om onze buurt leefbaarder te maken. On-

danks nationale aandacht voor onze wijk en twee 

bezoeken van Job Cohen is het niet veel beter gewor-

den. Jammer vinden wij het dat alle aandacht naar het 

winkelcentrum gaat. Ja, het is een probleemgebied, 

maar de hele wijk verpaupert en dat blijft zwaar on-

derbelicht. Die verpaupering uit zich in de mentaliteit 

van bewoners die het normaal vinden om vuil ge-

woon op straat te gooien. Vuil in de container gooien? 

Ben je gek! Er naast smijten gaat sneller en wat kan 

het je schelen? Grofvuil wordt op dinsdag opgehaald, 

dus gooi het gewoon woensdag op het hof, hebben de 

buren er de hele week nog plezier van. Toch moet ons 

ook van het hart dat juist alle politieke aandacht die er 

op dit moment is een vieze smaak geeft: de (deelraad) 

politici die aan de wieg hebben gestaan van onze pro-

blemen beloven ze, vlak voor de verkiezingen, ook 

weer op te lossen. 

 

In januari, ter gelegenheid van het bezoek van de 

burgermeester, is in het winkelcentrum de BuurtEn-

tree geopend. Bewoners kunnen hier altijd naar bin-

nen lopen, als de deur open is natuurlijk. Dat laatste is 

een probleem. Op moment van schrijven is het zeker 

dat er iemand van het stadsdeel, afdeling Zorg en 

Samenleven, aanwezig is op de dinsdagmorgen. Op 

andere dagen is de BuurtEntree meestal dicht. De 

bewonerscommissie hoopt dat dit onder de kinder-

ziektes valt en we straks toch van een succes mogen 

spreken. Door de opening van de BuurtEntree komt 

het kantoor van Stadgenoot op Nieuwlandhof 175 te 

vervallen. Dit betekent dat de bewonerscommissie 

daar niet meer bereikbaar is. Voor de vergaderingen is 

een onderkomen in De Drecht toegewezen. U kunt 

ons nog steeds bereiken via e-mail:  

holendrechtnoord@yahoo.com of via de huismeester. 

Tot slot willen we aandacht besteden aan het vertrek 

van huismeester Regi Coutinho. We hebben Regi le-

ren kennen als een gedreven en betrouwbare partner 

als het gaat om de belangen van de huurders van 

Stadgenoot. Het bericht van zijn plotselinge over-

plaatsing sloeg bij Regi en ons in als een bom. De be-

langen van bewoners voorop stellen is geen vanzelf-

sprekend gegeven en we zullen Regi mede daarom 

enorm missen. 

 

 

TIP VAN RECICLARTE 
Tekst en foto: Danièle Kanis 

 

Maak eens een leuke lenteversiering van oud mate-

riaal. Hier volgt de beschrijving voor zo’n "kunst-

werk". 

 

* Materiaal: diverse soorten plastics, zoals bloempot-

ten, emballages, doosjes, frisdrankblikjes, stof, papier, 

filmpjes voor de vlinders. Sluitingen van plastic vuil-

niszakken of dunne ijzerdraadjes voor de lichamen 

van de vlinders, kralen voor hun ogen. Voor het 

"nest": zachte, kleine doorzichtige plasticzakjes uit de 

supermarkt, een sinaasappel of tomaten net om de 

boel (vulling) bij elkaar te houden.  

 

* Het maken: vlinders uitknippen met een gewone 

schaar, het lichaam vast maken met de draad, twisten 

aan de achterkant (staart) de draad vast maken aan 

het net en opnieuw twisten aan de voorkant. De kraal-

tjes voor de ogen 

kunnen van 

tevoren geregen 

en vervolgens 

opgevouwen 

worden.  

 

Het resultaat is 

verbluffend zo-

als je op de foto 

kunt zien. Sim-

pel! Een kind 

kan de was 

doen!   

Maak kunst en 

geniet, weggooi-

en hoeft niet!  

 

Voor meer 

informatie, contact opnemen met Danièle Kanis 

d.kanisdeberdt@chello.nl tel. 020-6960429 
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OVERDENKINGEN 

VAN HOLDIE 
 

Hallo, Beste Buurtgenoten, 

hier ben ik weer. Deze maand 

zal mijn ‘schrift’ misschien 

wat slechter zijn dan anders, 

maar daar is een goede reden voor: terwijl ik dit 

schrijf is het nog erg koud. Ik zit in mijn holletje met 

mijn wantjes aan, en dat tikt knap beroerd. Ik heb het 

ook al met mijn voetjes geprobeerd, maar dat was 

helemaal niks! Tier, het egeltje dat mij tijdens de win-

termaanden gezelschap houdt, moest er wel erg om 

lachen. Eerlijk gezegd heb ik lekker met hem mee 

gelachen, want lachen is gezond en we kregen het er 

ook nog warm van. We mochten ook weer niet te veel 

rollen van het lachen, want ik heb maar een heeeel 

klein computertje en voor je het weet is’tie stukkig. 

 

Gisteren moest ik even het holletje verlaten om wat 

te eten te zoeken en toen heb ik helemaal niet gela-

chen. Wat een rommel is er weer gemaakt in onze 

wijk. Ik begrijp daar geen sikkepitje van hoor. Het kan 

allemaal zo lekker mooi zijn, maar wat doen mensen: 

die gooien hun hele huisraad gewoon op de straat en 

allemaal viezigheid in de tuin van de buren! Nou 

moet je eigenlijk helemaal geen viezigheid op straat 

gooien, vinden Tier en ik, maar in de tuin van de bu-

ren is toch wel heel erg stom. We zijn gewoon blij dat 

er veel sneeuw is geweest, want dan zagen we niet 

steeds die rommel als we onze neusjes naar buiten 

moesten steken. Over steken gesproken: Tier heeft zijn 

woord gehouden en ik zit nog steeds niet met gaatjes 

in mijn lijf van zijn stekeltjes. Nee hoor, hij heeft zich-

zelf lekker zacht gehouden en zo saampies overwinte-

ren is lekker knus en warmer dan in me eentje. 

 

Tot slot wil ik nog even de mensen bedanken die ook 

deze winter weer aan de buitenbeestjes hebben ge-

dacht en vooral degenen die de watervogels zo goed 

verzorgen. Ik moet een beetje mijn excuses maken, 

want soms heb ik even een stukje brood bij de eendjes 

gepakt, omdat ik natuurlijk ook moet eten. U bent 

toch niet boos? Nou, dat was het weer. Tier en ik rol-

len ons nog even lekker op, maar volgende keer zijn 

we er weer met een ‘warmer’ verhaaltje. In de tussen-

tijd: behandel anderen zoals je zelf behandeld wilt 

worden en voor je het weet komt Holendrecht een 

stuk positiever in het nieuws! 

 

Lieve groetjes van Tier en Holdie. 

HUISKAMERPROJECT 
Anneke van der Woude 

 

Op initiatief van Sjaak Tuahatu zijn we begonnen met 

het “Huiskamerproject” in De Laagbouw. Wij, dat zijn 

Sjaak, Yvonne Boomgaard en ik, Anneke van der 

Woude-de Leeuw. Ondanks dat er weinig aanmeldin-

gen waren zijn wij al enkele keren bij elkaar geweest 

om te bespreken wat wij met dit clubje willen. Ons 

doel is om de sociale cohesie in De Laagbouw te ver-

sterken. Voorop staat gezelligheid en betrokkenheid 

bij elkaar en de buurt. Wij hebben ervaringen uitge-

wisseld, hebben gesproken over kwaliteit van leven 

en veiligheid in de buurt. Verder hebben wij het ge-

had over het opzetten van een eetclubje (bij elkaar 

eten, met steeds een wisselende gastvrouw/man), een 

leesclub, samen activiteiten ontwikkelen, zoals kaar-

ten maken, kunst (bespreken en evt. samen naar mu-

sea gaan).Wat is er leuker dan dit soort dingen te or-

ganiseren op slechts kleine afstand van je huis? Wij 

verwachten een groeiende opkomst, net als het wan-

delclubje dat in september gestart is en elke donder-

dagavond om 19.30 uur vertrekt vanaf Anand Joti. 

 

Om een begin te maken met samen eten hebben we 

voor leden van de buurtvereniging De Laagbouw een 

diner georganiseerd op 26 mei  in Anand Joti, hierbij 

hopen wij de kosten laag te houden, waardoor veel 

mensen zich kunnen opgeven. Te zijner tijd krijgen 

leden van De Laagbouw een flyer in de bus met nade-

re informatie. Wanneer dit diner een succes blijkt, 

kunnen wij dit misschien vaker organiseren. Als u 

belangstelling hebt voor het huiskamerproject of idee-

en wilt ventileren, meld u dan aan bij een van ons, wij 

staan open voor alle ideeën. Sjaak Tuahatu , 020-

6097766  sheilaensjaak@chello.nl / Yvonne Boomgaard  

020-6973106, yvonne.boomgaard@kpnplanet.nl  / 

Anneke van der Woude-de Leeuw , 020-3642762 ,  

 anneke.vanderwoude@upcmail.nl  

 

Binnentuinen Holendrecht West 
 

De binnenterreinen in Holendrecht West zijn in de 

loop der jaren verzakt en op sommige plaatsen is er 

sprake van ernstige wateroverlast. Daarom is een deel 

van Holendrecht de afgelopen jaren al opgehoogd 

naar het oude aanlegniveau. De binnentuinen tussen 

Holendrechtdreef en Gaasperdammerweg zijn nu aan 

de beurt. Op een informatiebijeenkomst in oktober 

2009 is bekend gemaakt dat dit werk na de bouwvak 

van komende zomer zal beginnen. 

mailto:sheilaensjaak@chello.nl
mailto:yvonne.boomgaard@kpnplanet.nl
mailto:anneke.vanderwoude@upcmail.nl
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DE RUIGE HOF 
Kopij en foto: Linda Theunissen 

 
Zon Alom  

Help: het karakteristieke pand Zon Alom, gelegen 

aan de Abcouderstraatweg en onderkomen van na-

tuurvereniging De Ruige Hof verkeert in slechte staat. 

De fundamenten zijn verrot! Willen we onze activitei-

ten kunnen voortzetten dan zullen we een nieuw (of 

gerenoveerd) onderkomen nodig hebben. Al jaren 

krijgt de Ruige Hof geen structurele financiële hulp 

van het stadsdeel voor natuurbeheer, educatie en 

maatschappelijke activering vrijwilligers. Daarom 

heeft de Ruige Hof de lijsttrekkers van de politieke 

partijen gevraagd om hun steun aan de Ruige Hof uit 

te spreken. We zijn zeer blij te melden dat de meeste 

partijen positief gereageerd hebben op onze oproep!. 

Zie voor persverklaring, open brief en laatste nieuws 

onze website www.deruigehof.nl  

 

Rode kelkzwam en hermelijn 

Spectaculaire vondst op 

Klarenbeek: op ons terrein is de 

rode kelkzwam is gevonden! Het zou ook de krul-

haarkelkzwam kunnen zijn. De twee zijn alleen mi-

croscopisch van elkaar te onderscheiden. Maar: er 

staat maar één exemplaar. Die gaan we niet aan de 

wetenschap opofferen. Mooi is hij toch wel en zeld-

zaam ook! Detectivewerk van de Ruige kids op 1 fe-

bruari j.l. wijst uit dat de hermelijn nog steeds op Kla-

renbeek rondwaart. In de sneeuw waren duidelijk de 

sporen van dit diertje te zien.  

 

De Riethoek 

Met vereende krachten is op een winterse zaterdag 

het natuurterrein de Riethoek opgeknapt. Gewapend 

met snoeischaren en zagen trotseerden kinderen van 

de Scouting Holendrecht, vrijwilligers en buurt- 

bewoners de ijzige koude om hun buurtnatuur mooi-

er te maken. Er is streng opgetreden tegen woekeren-

de bramenstruiken. Ook is een begin gemaakt met het 

op orde brengen van de oude hoogstamboomgaard 

zodat er in het najaar misschien weer appeltjes ge-

plukt kunnen worden. De noeste werkers werden 

getrakteerd op koffie, warme chocolademelk, en een 

smakelijke lunch met champignonsoep. Om de ver-

kleumde ledenmaten op te warmen was er een lekker 

vuur gestookt van het snoeiafval. De dag is mede 

mogelijk gemaakt door een bewonersbudget van 

stadsdeel zuidoost. Kom eens kijken op de Riethoek 

en Klarenbeek. Lid worden kan nu ook online via de 

website. Natuurvereniging de Ruige Hof, Abcouder-

straatweg 77, 1105 AA Amsterdam Zuidoost, 0294-

285021 post@deruigehof.nl       www.deruigehof.nl  

 

Voorlopige activiteitenkalender natuurvereniging 

De Ruige Hof in 2010. 

- Buiten werken op de terreinen en in de tuinen 

elke woensdag van 10.00 tot 16.00, vrijdagen 2 

april, 7 mei en 4 juni van 10.00 tot 16.00 en zon-

dagen 25 april en 23 mei van 12.00 tot 15.00 uur.   

- Tentoonstellingen over de natuur: op maandag 

en woensdag van 10.00 tot 17.00 uur, vrijdagmid-

dag en zondagen als er activiteiten zijn. 

- Vogelexcursie op de zondagen 25 april, 6 juni en 

4 juli om 9 uur ’s morgens. 

- Ruige Kids Club op de zondagen 25 april en 6 

juni van 14 tot 16 uur. 

Er komen nog meer excursies! zie voor actuele info 

onze website, www.deruigehof.nl  

 

BEZORGING BUURTKRANT 
 

Van de winter zijn er door de redactie van de Holen-

drechter geluiden opgevangen over niet of te laat 

bezorgde buurtkranten. Voor de bezorging zijn wij 

afhankelijk van de medewerking van actieve buurt-

genoten Er kan bij hen altijd iets tussen komen, waar-

door iemand de kranten even moet laten liggen. Daar 

hebben we begrip voor. Van uw kant vragen we ook 

begrip, soms ligt de krant nét te laat in de bus. De 

Kerstmarkt in De Drecht werd bijvoorbeeld zaterdags 

gehouden, de bezorgers hadden pas donderdagavond 

hun kranten van ons gekregen.  

Het kan ook echt mis gaan. Wanneer u merkt dat u 

geen Holendrechter heeft ontvangen, laat het ons dan 

altijd weten (696 6909 of Holendrechter@yahoo.com). 

Wij kunnen dan uitzoeken wat er aan de hand is en 

met de betreffende bezorger overleggen. Als we er 

niets over horen kunnen we er ook niets aan doen. 
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VANHARTE RESTO 
Tekst en foto: Theo Arts 

 

Aangespoord door een ken-

nis om ook eens mee te eten bij van Harte Resto, was 

het op vrijdag 12 februari dan zo ver. ’s Morgens aan-

gemeld per telefoon en om kwart voor zes aanwezig 

in het activiteitencentrum Reigersbos. Er moest even 

gewacht worden op de Valentijn versiering van de 

zaal die verzorgd werd door de bekende bloemen-

winkel John uit Reigersbos. Maar dat was de moeite 

waard. De keurig gedekte tafels stonden in een gezel-

lig versierde ruimte, het oog wil immers ook wat. 

 
De maaltijd werd geopend door manager Coen Be-

kink met het voorstellen van de keukenbrigade die 

louter bestaat uit vrijwilligers. De opperkok vertelde 

wat we te eten zouden krijgen. Om de feestvreugde te 

verhogen was er een dameskoor Zábava uit het Gein 

dat gespecialiseerd is in Balkan en Oost-Europese 

liedjes. Na een staaltje van hun zangkunst te hebben 

gegeven schoven de dames ook aan om een vorkje 

mee te prikken. Het drie gangen menu dat ieder keer 

anders is bestond uit een frisse salade, een nasischotel 

opgemaakt met fris tafelzuur en tot slot een yoghurt 

met vruchten. Tussen de bedrijven door zong het koor 

dat het een 

lieve lust was. 

Omstreeks 

kwart voor 

acht werd de 

maaltijd afge-

sloten en ging 

iedereen vol-

daan naar 

huis. 

 
De maaltijden worden verzorgd door de stichting 

Van Harte Resto. Deze stichting wordt gesponsord 

door o.a. KPN en Rabobank. U kunt het hele jaar door 

gebruik maken van deze service behalve in de school-

vakanties. De maaltijden worden geserveerd op vrij-

dagavond vanaf 17.30 uur in het Activiteiten Centrum 

Reigersbos en op maandagavond de zelfde tijd in de 

Bonte Kraai bij het winkelcentrum Kraaiennest.  

U kunt u bij het gratis telefoonnummer 0800-0151 

opgeven van maandag tot en met vrijdag tussen 09.00 

en 12.30 uur waar en wanneer u wilt eten. De kosten 

zijn € 6,00, en met de stadspas € 3,00. Kinderen tot 12 

jaar € 2,50, en met stadspas € 1,00. 

Ook voor vegetariërs en halal-wensen zijn er moge-

lijkheden. Wij wensen u smakelijk eten. 

LENTE OPENING 
D.T.F.Dreamer 
 

Vanaf hier gaan we een heerlijke 

lente tocht maken. ‘Hoe dan?’ vraagt 

u zich wellicht af. Tja, u weet zeker 

niet dat er in elk mensenhart een 

prachtige vlinder woont? Ze draagt een gouden kroontje 

met sterren, haar vleugels hebben de meest mooie kleu-

ren en haar naam is: ’Fantasie’. Sluit eens even uw ogen, 

want Fantasie leent haar schitterende vleugels aan uw 

gedachten. Vanaf hier kunt u nu vliegen waarheen u maar 

wilt. Zo voert uw vlinder u mee op haar verre tochten, 

naar sprookjesachtige landen. Ze zweeft via bossen, 

bergen en dalen over smaragd groenblauwe oceanen en 

veelkleurige bloemenvelden. En hoog in die heerlijke 

blauwe hemel, voert ze u veilig, in zachte glijvlucht, langs 

de zon en de maan. Verder gaat het naar de nachtelijke 

sterren daarboven, waarvan u alleen, er één uit mag zoe-

ken en aan mag steken. Dan, als uw dagdroom ten einde is 

en u 's avonds in uw warme bed ligt, ziet u vanuit uw 

slaapkamerraam de donkerblauwe fluwelen hemel. In het 

midden, tussen alle andere sterren flonkert er één ster 

extra fraai. Haar gouden hart is opvallend helder. Er 

omheen straalt een aureool, in prachtige pastelkleurige 

tinten. Lieve lezer, dit is de lentester die u in uw dag-

droom mocht ontsteken. Ach, wat zegt u nu? Wist u niet 

dat dit de lentester was? Wel, haar nieuwe stralenkleed 

geeft het sein om te groeien en te bloeien. Daardoor 

ontluiken binnenkort alle boomknoppen, krokussen, bloe-

sems en narcissen. Ook de vogels roken de lente toen ze 

het glinsteren van uw ster zagen. IJverig en vrolijk kwin-

kelerend, bouwen ze reeds overal hun nestjes. En uw 

vlinder Fantasie? Wees gerust, ze neemt u graag nog 

eens mee op een verre tocht.  

 

NIEUWS VAN BRINKIE 
Tekst en foto’s: Toon Borst 

 

Jaarvergadering van 't Brinkie op dinsdag 

11 mei van 20.00 tot 22.00 uur, met afscheid 

van Hans Comis! (foto).  

Nu de jaarrekening van 't Brinkie niet meer 

op 1 april bij het Stadsdeel hoeft te zijn is er 

meer tijd om de al in het winternummer genoemde dis-

cussie over de organisatievorm van de kinderboerderij te 

gaan voeren. Er moet gepraat worden over de voors en 

tegens van de huidige structuur (vereniging). Kunnen 

we beter een stichting worden of zoeken we aansluiting 

bij een bestaande organisatie zoals het welzijnswerk - 

Swazoom - of Werkwijzer, die de beheerder is geworden 

van Gliphoeve? Nu deze discussie er aan komt zal het 

huidige bestuur in functie blijven. Alleen de inmiddels 

76 jarige voorzitter (sinds 1993) Hans Comis stapt uit het 

bestuur en dit betekent voor hem het einde van een  
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(super)actief leven als vrijwilliger in Holendrecht. We 

zoeken een nieuwe voorzitter die naast zijn/haar vaste 

taken vooral ook de regie gaat krijgen over de discussie 

rond deze toekomstige organisatievorm. Mocht u dus 

iemand in uw omgeving kennen van wie u denkt dat dit 

een geschikt figuur zou zijn om de kapitein van het Brin-

kie-schip te worden: laat ons dit s.v.p. weten ! Is dit af-

scheid, en het begin van deze discussie niet aanleiding 

genoeg om de datum van dinsdagavond 11 mei al in uw 

agenda of op de (Brinkie!) kalender te noteren? 

 

Nieuws van de Brinkie weitjes 

De kranten staan er vol van: allerlei maatregelen die in 

het hele land genomen 

worden over de Q-

koorts. Gelukkig is het 

nog een ver-van-ons-bed 

gebeuren, al zijn er wel 

allerlei maatregelen voor 

kinderboerderijen aan-

gekondigd. Preciese mededelingen hierover zullen op de 

deur van de grote stal worden gemeld en hangen op het 

mededelingenbord in de educatieve ruimte. Ook is er 

een informatiemap ter inzage over alles wat hiermede te 

maken heeft. In het najaar heeft Noortje, de dochter van 

koe Anje onze kinderboerderij verlaten. Zij graast nu op 

een echte grote boerderij tussen leeftijdgenoten, omdat 

zij uiteindelijk niet paste in het profiel van een kinder-

boerderij dier. We hoopten dat zij  een opvolgster zou 

krijgen door een nieuw kalf van moeder Anje. Helaas 

gaat dit door een miskraam niet door. Ook onze pony 

Cissy heeft het nieuwe jaar niet gehaald. Zij had last van 

een tumor, die een tijdlang wel onder controle was maar 

uiteindelijk is zij eraan overleden. 

 

Grote Voorjaarsmarkt op zondag 16 mei 

Zoals bekend komen er de laatste jaren zo veel spullen, 

goede kleding, apparatuur, computers, kinderspeelgoed 

enz. binnen, dat er behalve een dagelijkse verkoop (niet 

op dinsdag, zaterdag en zondag) tussen 13.30 en 15.30 

vanuit de Brinkiewinkel en regelmatige mini-markten er 

ook nog steeds twee keer per jaar grote Rommelmarkten 

zijn. Nou ja, rommel, zeg maar voorjaars- en najaars-

markten. Op zondag 16 mei is het weer zover. Naast zo'n 

veertig kramen op het voorplein zijn er tientallen compu-

ters in de educatieve ruimte, duizenden boeken in de 

grote stal en een verkoop van de allermooiste dingen via 

een heuse veiling vanuit de geitenstal. In de komende 

tijd kunt u dagelijks (behalve op dinsdag) tussen 8.00 en 

17.00 uur uw overbodige spullen, kleding, boeken of 

actuele tijdschriften inleveren in het spullenhok. Door 

het hek de eerste deur rechts ! 

 

Brinkie's 26e verjaardag op zondag 13 juni 

Het is een mooie traditie sinds de 20e verjaardag in 

2004. Tussen 12.30 en 14.30 met z'n allen een optocht in 

elkaar 

zetten van 

versierde 

karren, 

kinderen 

schmin-

ken, even 

pauze 

voor limo-

nade en 

een Brinky(!) koekje, en dan met toeters,trommels en 

bellen in optocht naar de ponyweide. Daar gaan onze 

"Housegroep" Paulo en Mayka met hun Circus Zanzara 

zorgen voor een schitterend interactief optreden. Je moet 

erbij geweest zijn om te weten wat dat betekent. En dat 

allemaal GRATIS, dankzij een bijdrage uit de "sociale 

cohesie stimulerende geldpot van de afdeling Wijkbe-

heer van Stadsdeel Zuidoost" en de muntenactie. 

 

Muntenactie 

Ja, zo simpel heet het gewoon, die inzameling van mun-

ten en biljetten via onderhand wel zo'n 50 Brinkiebussen 

die inmiddels niet alleen in Amsterdam, maar ook in 

Amstelveen en Diemen staan. Op 1 april a.s. bestaat die 

inzameling al weer 9 jaar en heeft zij meer dan 170.000 

euro opgebracht. Het meeste voor 't Brinkie zelf (ver-

bouwingen), maar sinds de tsunami ook voor Sri Lanka 

en India. En van half januari tot begin februari zijn er 

tienduizenden muntjes en honderden biljetten ingeza-

meld voor giro 555, voor de slachtoffers van Haiti ! Op 

donderdagavond 21 januari zijn er op de valreep 2.000 

euro over gemaakt, zodat deze nog in aanmerking kwa-

men voor verdubbeling door de regering. Nu is deze 

actie voor tweederde weer bestemd voor UMANG in 

India. Een begeleid-wonen project voor meervoudig 

gehandicapte kinderen die op 18 jarige leeftijd het wees-

huis Bal Anand in Mumbai moeten verlaten, en die an-

ders in een staatsinstelling of op straat terecht komen. 

Ouders uit  Nederland die kinderen hebben geadopteerd 

uit Bal Anand hebben een paar jaar geleden de stichting-

balanand.nl opgericht. Ze kochten een stuk grond waar 

nu dit begeleid-wonen project komt, een zorgboerderij 

met wat koeien en een grote groente- en fruittuin. Be-

doeld voor 20, maar nu uitgebreid naar 60 kinderen. Op 

28 maart wordt het voor de eerste negen kinderen offici-

eel geopend. Vanuit de muntenactie is daar dan 33.000 

euro in gesponsord. 

 

 “Kijk nog maar eens goed in laatjes, jas of tas, dat bui-

tenlandse geld komt kinderen waar ook ter wereld goed 

van pas" is al jarenlang de leuze.  Zie ook muntenactie.nl.  

Mocht u al weten naar welk vakantieland u dit jaar gaat, 

laat dit via kiboe1@xs4all.nl alvast aan ons weten. Mis-

schien kunt u dan een pond of wat muntjes van dit be-

treffende land gaan gebruiken als vakantiegeld, in ruil 

voor euro's, tot plezier van kind en dier! 

Anje (voor) met dochter Noortje 
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Reacties van lezers 

 

Handige telefoonnummers 
 

Politiebureau Remmerdenplein 

Niet-spoedeisende zaken:  0900 - 8844 

 

Alarmnummer  112 

 

Informatie Stadsdeel  020 - 2525000 

Meldpunt Zorg en Overlast 

  020 - 2525555 

Loket Zorg en Samenleven 

  020 – 2525777 

Meldpunt Openbare Ruimte  

en Milieupolitie   020 - 2525222 

 

Afvalpunt (gratis)  0800-6650566 

 

 

Activiteitencentrum     020 – 5696857 

Holendrechtplein 37 

www.swazoom.nl 

 

Defecte straatverlichting 

Liandyn (afd.van Liander) 020 – 5972626 

 

Storingen 

Water  0900 - 9394 

Kabel  0900 - 1580 

Gas en elektra  0800 – 9009 

 

Horeca overlast  020 – 4214567 

Huisartsenpost in het AMC 

avond/weekend 088 - 003 0600 

 

Sociaal Raadslieden (MaDi) 

behalve woensdags 

 Inloopspreekuur 9.00 - 11.00 

Karspeldreef 1009 

Tel.advies: 13-14 uur 020 - 3141618 

 

Formulierenbrigade 

De Formulierenbrigade helpt bij het 

invullen van formulieren. Bel voor een 

afspraak: 020 - 3141030. 

Kunt u niet zelf komen, dan komt de 

formulierenbrigade bij u thuis. 

Beste bewonerscommissie,  
bij deze reageer ik nog op het stukje over de stookkosten van V. Kolotovkin in de Ho-

lendrechter winter 2009. Ik vraag mij af of de genoemde bewoner ook heeft gedacht 
aan warm water verbruik voor bijvoorbeeld het afwassen, schoonmaken en douchen 
(hoe lang, hoe vaak en met hoeveel personen) en staan in alle ruimtes de radiatoren 
open. Er wordt in het stukje alleen gerept over stookkosten van de CV maar ook het 
warm water verbruik heeft invloed op het verbruik van gas (en elektra). En wanneer je 
wilt vergelijken of de een meer verbruikt dan de ander dan is het verstandiger om eerst 
te kijken naar het verbruik en daarna pas naar de prijs omdat deze leverancier afhan-
kelijk is. 

Verder vraagt de bewoner zich af of er ook mensen veel voordeliger uit zijn: Ja ik ben 
€100,- per maand voordeliger uit dan met de collectieve stook van eerst. Ik ben dan 
ook erg blij dat de verketeling heeft plaatsgevonden, in de eerste plaats vanwege de 
kostenbesparing en in tweede plaats omdat ik nu zelf bepaal hoe warm IK het in huis 
wil hebben en ten derde omdat ik nu niet mee betaal aan het verwarmen en warm water 
verbruik van de buren die op dezelfde ketel zijn aangesloten.  
Met vriendelijke groet, E. van de Wijgerd 

~ ~ ~ ~ ~ ~ ~ 

Bovenstaande brief over de stookkosten spreekt voor zich. 

Hieronder een noodkreet die veel bewoners van Holendrecht Oost uit 

het hart gegrepen zal zijn. Het zijn niet alleen bewoners zelf, maar ook 

leveranciers en gemeentelijke diensten die op de stoep rijden. De re-

dactie neemt de oproep aan stadsdeelambtenaar of buurtregisseur om 

meer duidelijkheid te verschaffen dan ook graag over 

~ ~ ~ ~ ~ ~ ~ 

Geachte heer/ mevrouw, 
Is het mogelijk om in de volgende editie van uw krant aandacht te besteden aan het 

volgende: 
Wij wonen in Holendrecht Oost (Mijehof) waar het, net als op Maldenhof en Mijnden-
hof autovrij is. Dat was een van de redenen dat we hier een paar jaar geleden met onze 
kleine kinderen zijn komen wonen: ze kunnen hier onbekommerd buitenspelen. Waar 
vind je dat nog in Amsterdam! En dan is er ook nog gratis parkeerplaats, geen par-
keervergunningen, geen wachtlijsten en de auto altijd op loopafstand van je huis. Maar 
het lijkt alsof die luxe voor sommige mensen niet genoeg is. Steeds vaker rijden mensen 
hun auto over het voetpad tot pal voor hun deur. Om iets uit te laden, of zelfs gewoon 

om de auto iedere dag te parkeren. En dan wordt er ook nog eens behoorlijk hard 
gereden soms. Maar ook met 5 km p/uur rijd je zo een kind aan. Het is gevaarlijk en 
daarom verboden om over de stoep te rijden. Heel simpel, net als overal in de stad. 
Maar de regels zijn misschien niet iedereen duidelijk. Kan de buurtregisseur of iemand 
van het stadsdeel op deze plek nog eens aangeven wat precies wel en niet mag. Laden 
en lossen? Auto wassen? Wekelijkse boodschappen uitladen? Dagelijks parkeren? 
Alleen hulpdiensten? Het zou fijn zijn als de regels duidelijk zijn en iedereen zich er 
aan houdt. Dat voorkomt irritaties en, erger, ongelukken.   
alvast dank! K. v/d Wansem 

Colofon 
 

Oplage  4750 

Verspreiding in geheel Holendrecht, 

7e jaargang. Verschijnt vier keer per jaar 

 

Redactie 

Th. Arts, E. Magnée-Meijer, 

R. Kooistra de Jong, J. Rijnders-Krop 

L. Brunken, F. Bender 

 

Vormgeving R. Kooistra de Jong 

Drukwerk Drukkerij Schilperoord 

 

Deze keer met bijdragen van: 

T.Arts, J.Bakkum, T.Borst, E.v/d Bosch, 

Buurtregisseurs, D.Dijkman, 

D.Dreamer, D.Kanis, R.Kooistra, 

E.Langeweg, G.Menkveld, Stadsdeel,  

L.Theunissen, A.Troike, K.v/d Wansem, 

E.v/d Wijgerd, A.v/d Woude,   

 

Redactieadres 

Buurtkrant De Holendrechter 

Mijehof 323, 1106 HJ Amsterdam zo 

Tel: 020 6961546 

E-mail holendrechter@yahoo.com 

 

De volgende Holendrechter verschijnt 

half juni. Inzendtermijn voor het vol-

gende nummer: 15 mei 2010. 

 

Kopij maximaal 300 woorden. 

De redactie behoudt zich het recht voor 

om kopij in te korten of (z)onder opgaaf 

van redenen te weigeren. Plaatsing van 

ingezonden artikelen wil niet altijd 

zeggen dat de redactie het met de in-

houd of strekking eens is. Anonieme 

inzendingen worden niet geplaatst. 

 

Deze Holendrechter kwam tot stand 

met financiële steun van Stadsdeel 

Zuidoost en de woningcorporaties 

Rochdale, Eigen Haard en Stadgenoot. 


